



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

Date: 5th May 2021 Circular No. 20070

Dear Parents/ Guardians,

School Magazine Subscription

The publication of forthcoming school magazine will cover both the 2019/20 and 2020/21 school years. The school magazine will be published by the end of the 2020/21 school year. The magazine has always been a fine publication that captures every sweet memory and moment of CSK boys. Subscription for the magazine is absolutely voluntary. To ensure that every subscriber can collect a copy in September 2021, we would appreciate it if a payment of HK\$60.00 per copy can be made now. Thank you for your attention.

^{*} please tick as appropriate

陳瑞祺(喇沙)書院 九龍何文田常和街四號 電話:二七一一八一七五 傳真:二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

通告編號:20070

敬啟者:

「校刊認購」

敝校2019/20及2020/21學年合本校刊行將付梓,並將於二○二一年九月出版。本校學生理 宜人手一冊,以示支持。茲為及早獲悉認購數量,請 貴子弟盡快向班主任繳交認購款項港 幣陸拾圓正。認購與否,均甚感謝。此雙年校刊將於二○二一年九月派發給學生。

多謝合作,謹此致意。

此致

各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長 李丁亮 謹啟

二〇二一年五月五日